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جنگ ترکیبی 

تحریم های جدید علیه ایران 

درباره مالیات ستانی

الگوی جمهوری اسلامی 

تامین دارو 

صنعت هسته ای 

اسامی دریافت کنندگان خودرو 

صفر شد

دو ماه طول می کشد

کشف می شود

اخبار ویژه ...

ابراهیم رضایی در نطق میان دســتور خود در جلسه علنی مجلس شورای 
اســامی بیان کرد: امروز کشور درگیر جنگ ترکیبی است؛ دشمنی دشمنان کم 
نشده بلکه از حالت کاسیک به ترکیبی و استفاده از همه ابزارها همچون تحریم 
های ظالمانه، تبلیغات ضد ایرانی، اقدامات تروریستی، جنگ رسانه ای، آشوب 
و حمایت از اغتشاشگران، اخال در بازار ارز، ایران هراسی، تشویق نخبگان به 

مهاجرت و... تغییر یافته است.
وی افزود: هدف نهایی دشمن در حمله ترکیبی، مشروعیت زدایی و ایجاد 
شکاف میان مردم و نظام، ناامیدسازی ملت ایران و فروپاشی اجتماعی و سیاسی 

کشور و تجزیه ایران بدون دخالت مستقیم است. 

دولــت کانادا در ادامه اقدامات خصمانــه خود تحریم های جدیدی علیه 
مقام های ایران وضع کرده و گفته، این دوازدهمین بسته تحریمی است که از اکتبر 
۲۰۲۲ علیه ایران اعمال شده و هدف آن تاش اوکراین برای همسویی با فهرست 
تحریم های اعمال شده توسط اتحادیه اروپا، انگلیس و آمریکاست. کانادا دولتی 
همسو با آمریکاست و در سال های گذشته از تحریم های آن کشور هم علیه ایران 
تبعیت کرده اســت. اتاوا بعد از آغاز اغتشاشات سال گذشته به یکی از بازوهای 
کشورهای غربی برای پیشبرد جنگ ترکیبی علیه ایران تبدیل شد. اتاوا اعام کرده 

نام هفت تن را در فهرست تحریم ها قرار داده است.

محمدحسین فرهنگی، نماینده مردم تبریز در مجلس شورای اسامی اجاره 
و تأمین مســکن، جهیزیه و شغل مناســب را از ضرورت های مکمل مایحتاج 
ضروری مردم دانســت و گفت: تأمین اقام پروتئینی و بهداشتی و مناسب حق 
عامه جامعه است، نه طبقات خاصی از جامعه که از آن سخن گفته می شود و در 
عمل نیز کار موثری انجام نمی گیرد. فرهنگی افزود: انتظار داریم گزارش کمیسیون 
آموزش که با پیگیری نمایندگان و جلب نظرات وزارت آموزش و پرورش و مرکز 
پژوهش های مجلس در خصوص اجرای اصل ۱۵ قانون اساسی تصویب شده، با 
اولویت بررسی شود و از ابتکارات این دوره مجلس شورای اسامی به شمار آید. 

سردار سلیمانی،  رئیس سازمان بسیج در نخستین همایش سراسری مسئولان 
اجتماعی بسیج با بیان اینکه دنیا و ملت های دنیا منتظر ملت ایران هستند و الگوی 
جمهوری اسامی در دیگر مناطق جهان گسترش خواهد یافت، خاطرنشان کرد: 
پیروزی انقاب اســامی ســرآغاز عصر جدید در تاریخ بشری است و پس از 
رنسانس، عصر جدید شکل گرفت و پس از پیروزی انقاب اسامی ایران شاهد 

پایان آن عصر هستیم.

یک عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسامی تاکید کرد: در 
شأن نظام ما نیست که بیماران برای تامین دارو با مشکل مواجه باشند. محمدعلی 
محسنی بندپی در جلسه علنی مجلس شورای اسامی و در جریان بررسی گزارش 
کمیســیون بهداشت در مورد بررسی عملکرد دستگاه های اجرایی در دو حوزه 
واردات و ترخیص تجهیزات پزشــکی و مدیریت بازار دارویی کشور بیان کرد: 
آنچه این روزها در جامعه اتفاق می افتد، اعتراض مردم نسبت به کمبود دارو به 
ویژه داروی بیماران خاص است. در حوزه انتخابیه، مردم به صورت جدی نسبت 
به تامین دارو گایه دارند، عدم همکاری دستگاهی و کوتاهی وزارت بهداشت، 
وزارت اقتصاد، سازمان برنامه و بانک مرکزی باعث شده مردم برای تامین داروی 

مورد نیاز خود با مشکات زیادی روبه رو شوند. 

ابوالفضل ابوترابی، با اشاره به تاکیدات رهبر انقاب مبنی بر اینکه صنعت 
هسته ای باید برای مردم تبیین شود، بیان داشت: صنعت هسته ای، صنعتی علمی  
است که می تواند اعتماد به نفس و کلمه »ما می توانیم« را در عمل اثبات کند. وی با 
بیان اینکه امروز اتکای ما به گاز انکارناشدنی است، گفت: انرژی هسته ای می تواند 
همچون پدافند غیرعامل عمل کند و تکمیل کننده نیازهای مردم باشــد به ویژه 

زمانی که در زمستان و تابستان با کمبود گاز مواجه می شویم. 

ســیدغنی نظری در جلسه علنی مجلس شــورای اسامی در تذکری 
گفت: همسان ســازی حقوق بازنشســتگان مطالبه همه بازنشستگان است 
چــرا نباید دولت این اقدام اساســی را انجام دهد و چــرا در لایحه برنامه 
هفتم آورده نشــده اســت؟ وی گفت: مجلس بحث همسان سازی حقوق 
بازنشســتگان و فاصله ۱۰ درصدی دریافتی بین بازنشستگان و شاغان را 
مدنظر قرار دهد. این نماینده مجلس شــورای اســامی با اشاره به موضوع 
واگــذاری خودروهای شاســی بلند به نمایندگان گفــت: باید در این باره 
شفاف سازی صورت گیرد، چون با آبروی مجلس بازی شده است؛ هیأت 
رئیســه روشنگری و شماره خودروها را به همراه اسامی اعام کند چرا که 
تمام مجلس در این خصوص متهم شدند حال اینکه شاید کمتر از ۱۰۰ نفر 

خودرو گرفته باشند. 

سید هادی سبحانیان رئیس سازمان امور مالیاتی در صفحه شخصی خود 
در توییتر نوشت: مالیات مقطوع موضوع تبصره ماده ۱۰۰ قانون مالیات های 
مســتقیم بر اساس داده های متقنِ عملکرد اقتصادی افراد محاسبه شده است. 
با همین اطاعات، مالیات بیش از نیمی از صاحبان مشــاغل صفر و مالیات 

حدود ۹۰ درصد کمتر از ۲۰ میلیون تومان برای یک سال تعیین شده است.

محمد مهدی مفتح ســخنگوی کمیســیون برنامه بودجه و محاسبات 
مجلس شورای اسامی گفت: اگر کلیات لایحه برنامه هفتم توسعه و گزارش 
کمیســیون تلفیق در صحن علنی تصویب شد، رسیدگی به مواد از ماده یک 
به جریان خواهد افتاد و اگر کلیات رد شــد، این لایحه به دولت بازگردانده 
می شود تا دولت لایحه جدیدی را با اصاحات به مجلس تقدیم کند. بعد از 
اینکه این لایحه در مجلس ماده به ماده مورد بررســی قرار گرفت، نهایتا بعد 
از تصویب به شــورای نگهبان ارسال و نظر شورای نگهبان درباره این لایحه 
اخذ می شــود تا نهایتاً لایحه تبدیل به قانون و برای اجرا به دولت اباغ شود. 
وی گفت :  بررسی لایحه برنامه هفتم توسعه حدود دو ماه به طول می انجامد 

سرپرست دفتر اقتصاد مسکن با اشاره به برنامه "کشف قیمت منصفانه" ، 
گفت: وزارت راه و شهرســازی و وزارت کشــور موظف شده اند سامانه ای را 
ایجــاد کنند تا بــا توجه به اطاعات معامات در یک منطقه و ویژگی هایی که 
اماک منطقه دارد، به صورت کلی اماک قیمت گذاری کنند و به اطاع عموم 
مردم برسانند. نوروزی خروجی این برنامه را حذف قیمت سازی کاذب توسط 
دلالان و محتکران اعام کرد و افزود: به این ترتیب کف و سقف قیمت اماک 
در مناطق مختلف مشخص و از قیمت سازی کاذب جلوگیری می شود. وی در 
پاسخ به این پرسش که قیمت ها از کجا استخراج می شود، ابراز کرد:  این قیمت ها 

از سامانه اماک و مستغات استخراج خواهد شد. 

سیاسی

 

سرویس سیاســی - رئیس هیأت تحقیق و 
تفحص از شستا جای بسی تأمل است که علی رغم 
اطاع بدنه مدیریتی ارشــد شستا از هزینه کردهای 
خارج از عرف در برخی شرکت ها از قبیل پرداخت 
هزینه هــای غواصی و تفریحی برخــی مدیران از 
جیب کارگران و بازنشستگان، در این برهه حساس 
و ســخت اقتصادی برای مردم، استفاده از این قبیل 
مدیران با کدام توجیه و منطق دولت انقابی سازگار 

است؟
علی خضریــان در تشــریح اقدامات هیات 
تحقیــق و تفحص از عملکرد شــرکت های تابعه 
شســتا، گفت: هیأت تحقیق و تفحص از شستا در 
طول ماه های اخیر تاش کرده است تا ضمن استقرار 
در شــرکت ها، اقدام به اخذ گزارش های مروبطه از 
موضوعات و تخلفات به وقوع پیوسته طی سال های 

۱۳۹۲ تا ۱۴۰۰ کند.
وی بــا بیان اینکــه همزمان با رســیدگی به 
پرونده های تخلفات گذشــته شســتا، آن بخش از 
اطاعاتی که می تواند ادامه روندهای غلط گذشــته 
در شرایط فعلی را اصاح کند، به بدنه مدیریتی شستا 

و وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی منتقل شــده 
اســت، اظهار داشت: انتظار بود تا مدیران ارشد این 
مجموعه نسبت به برخورد با تخلفات منعکس شده، 
به صورت جدی اقدام کنند. اما با عرض تأســف، 
علی رغم برگزاری جلســات متعدد با دستگاه های 
نظارتــی درون مجموعــه وزارت مذکور و برون 
ســازمانی، نه تنها توان و عاقه مندی برای مبارز با 
فساد وجود ندارد بلکه به دفعات مشاهده می شود، 
بدنه مدیریتی شســتا به جای برخود با باقیماندگان 
جریان متخلف یا تشکیل پرونده برای مدیران سابق، 
اقدام به توجیه تخلفات مذکور می کنند که مصادیق 

آن متعدد در اختیار این هیات قرار دارد.
رئیــس هیأت تحقیق و تفحص از شســتا با 
اشــاره به اخذ اســتعام از معاونت قوانین مجلس 
درخصوص حضور برخی کارمندان رسمی دولت 
در بدنه شســتا و صراحت قانونی تخلف حضور 
این قبیل افــراد و تأکید نهادهای نظارتی بر تخلف 
بودن این مهم، تصریح کرد: در جلســات حضوری 
با همکاران این هیات، مشــاهده می شود مجموعه 
مدیریتی وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی کمترین 
حساســیتی به بروز تخلف حضور این قبیل افراد 
نشــان داده نشده اســت و تخلف حضور این قبیل 
افراد خــود دلیلی بر عدم پیگیری تخلفات مدیران 
ســابق است. لذا نباید انتظار داشت افرادی که خود 
برخاف قانون در مجموعه شســتا حضور دارند و 
حقوق و مزایا دریافت می کنند توان مبارزه با فساد و 
تخلف را داشته باشند.  خضریان با یادآوری برخی 
از تخلفات خاطرنشــان کرد: جای بسی تأمل است 
که علی رغم اطاع بدنه مدیریتی ارشــد شســتا از 
هزینه کردهای خارج از عرف در برخی شرکت ها از 
قبیل پرداخت هزینه های غواصی و تفریحی برخی 
مدیران از جیب کارگران و بازنشستگان، در این برهه 
حساس و سخت اقتصادی برای مردم، استفاده از این 
قبیل مدیــران با کدام توجیه و منطق دولت انقابی 

سازگار است؟
وی افزود: همانگونه که در مکاتبات به اطاع 
مدیران شســتا رسانده شده است، در صورت عدم 
برخود و عزل این قبیل مدیران که هیچ ســنخیتی با 
شــعار های دولت انقابی ندارند، موضوع به نحو 
مقتضی به اطاع ریاســت جمهوری اسامی ایران 
با عنوان مطالبه گر حقوق عامه مردم، ســهامداران و 
بازنسشتگان تامین اجتماعی خواهد رسید تا که شاید 
افکار عمومی بتواند با ایجاد مطالبه گری اجتماعی 
راهی برای مبارزه با فســاد در این دستگاه را داشته 

باشد. 
نماینده تهران، ری، شــمیرانات، اسامشهر 
و پردیــس در مجلس یازدهم با اشــاره به برخی از 
پرونده های تشــکیل شــده و در حــال پیگیری از 
شــرکت ســرمایه گذاری تامین اجتماعی )شستا( 
و شــرکت های نگهدار تابعه ابراز داشت: براساس 
بررســی های هیأت تحقیق و تفحص، در شرکت 
پتروشیمی غدیر طی سال های ۱۳۹۴ لغایت ۱۳۹۸، 
اقدام به فروش محصول PVC به خریداران خاص 
با قیمتی پایین تر از نــرخ جهانی و بدون برگزاری 
مزایده عمومی شــده که این اقدام مدیران شرکت 
مذکــور، موجب بروز ضرر و زیان هنگفت را پدید 
آورده اســت. به گفته خضریان، در شــرکت نفت 
ایرانول نیز ماحظه می شود با تعلل مدیران منصوب 
دولت فعلی در پیگیری حقوقی مطالبات آن شرکت 
و با انعقاد قرارداد جدید با بدهکاران شرکت ایرانول 
برای برون ســپاری خدمات مظــروف پر کنی که 
امکان آن توســط خود مجموعه ایرانول نیز میسر 
بوده است، علی رغم بروز ضرر و زیان بیش از چند 
ده میلیارد تومانی، در پی بی تدبیری مدیران فعلی و 
برخی فشــارهای وارده از طرف برخی افراد خارج 
از مجموعه شســتا و ضعف مدیران شستا در مقابله 
با فشــارهای بیرونی، موجب بروز ضرر چند صد 
میلیارد تومانی برای آن شرکت را پدید آورده است.

سرویس سیاسی - عضو هیئت رئیسه مجلس 
گفت: وزیر کشــور اعام کرد بخشــنامه معاونت 
سیاسی وزارت کشــور بدون هماهنگی با وی بوده 
و قول داد معاون سیاســی خود را تغییر دهد. محمد 
رشــیدی با اشاره به جلسه غیرعلنی مجلس با وزیر 
کشــور، اظهار داشت: اخیراً معاونت سیاسی وزارت 
کشور بخشــنامه ای را صادر کرده بود مبنی بر اینکه 
با نمایندگان مجلس همراهی نشود که این بخشنامه 

توهین به نمایندگان بود.
وی افزود: وزیر کشــور در جلســه غیرعلنی 
مجلس اعام کرد که این بخشــنامه بدون هماهنگی 
با وی بوده و آن را لغو کرده است. عضو هیئت رئیسه 
مجلس شورای اسامی تصریح کرد: نمایندگان قانع 
نشدند که کسی با چنین ادبیات و نگاه در جایگاه بسیار 
حساس ریاست ستاد انتخابات باشد، چون خدشه به 
انتخابات وارد می شود. لذا خواستار عزل و برکناری 

و استعفای معاون سیاسی شدند.
نماینده مردم کرمانشــاه در مجلس گفت: وزیر 
کشــور به نمایندگان قول داد در اسرع وقت با معاون 
سیاسی و رئیس ستاد انتخابات برخورد جدی کند و 
وی را تغییر دهد. مجلس با دولت همراهی و همکاری 
کامــل دارد و همواره حمایت خود از دولت را اعام 
کــرده و وظیفه خود می دانیم اما این گونه رفتارها را 

برنمی تابیم و تعامل و همدلی باید دو طرفه باشد.

خضریان رئیس هیأت تحقیق و تفحص از شستا:

پرداخت هزینه غواصی و تفریحی برخی مدیران با کدام توجیه و 
منطق دولت انقلابی سازگار است؟

رشیدی در تشریح جلسه غیرعلنی مجلس:

وزیر کشور قول داد معاون سیاسی خود را تغییر دهد

اصرار مجلس به برگزاری انتخابات تناسبی

بازندگانهمبهبهارستانمیروند؟!

سرویس سیاســی-نمایندگان، اصاح قانون 
انتخابات مجلس و برگزاری انتخابات تناســبی را با 
ایــن هدف دنبال کردند کــه اقلیتی که در انتخابات 
شکســت می خورد به تناســب رایی که به دســت 
آورده اســت بتواند در مجلس صاحب کرسی شود. 
در شــیوه برگزاری انتخابات اکثریتی، تمام اعضای 
لیست پیروز وارد مجلس شده و تمام اعضای لیست 
شکست خورده از راه یابی به مجلس باز می مانند و 
در واقع با وجود آنکه لیســت شکست خورده رای 
قابل توجهی بدست آورده اما نمی تواند در مجلس 
کرسی داشته باشد. در نوع انتخابات تناسبی، لیست 
شکســت خورده هم می تواند تعدادی کرســی در 

مجلس داشته باشد.
منتقدان شــیوه برگزاری انتخابــات اکثریتی 
معتقدنــد در این نوع انتخابات لیســت شکســت 
خــورده با اینکه دارای رای قابل توجهی اســت اما 
نماینده ای برای پیگیــری مطالبات اقلیت ندارد. به 
طــور مثال در انتخابات مجلس دهم در ســال ۹۴، 
لیســت اصاح طلبان در تهران پیروز شد و لیست 

اصولگرایان شکست خورد. نفر سی ام لیست اصاح 
طلبــان، ۱ میلیون و ۷۸ هزار رای و نفر ســی و یکم 
تهران که متعلق به لیست اصولگرایان بود یک میلیون 

و ۵۷ هزار رای آورد.
روح الله نجابت عضو هیات رئیســه کمیسیون 
شــوراها در تشریح کارویژه انتخابات تناسبی گفته 
اســت که» فرض کنید دو لیســت در تهران وجود 
دارد. لیســت اول از دو میلیون تا یک میلیون رای را 
کسب کرده و لیست دوم ۵۰۰ هزار تا ۱۰۰ هزار رای 
را به دســت آورده است. با مدل انتخابات فعلی تنها 
۳۰ کاندیدای لیست اول پیروز انتخابات شده و وارد 
مجلس شــورای اسامی می شوند. اکنون با مصوبه 
مجلس شرایط تغییر می کند بدین شکل که تناسبی 
بین دو لیست بسته می شود در این مثال نسبت شش 
به یک شــده یعنی ۲۴ کرســی از لیست اول و شش 
کرسی از لیســت دوم در حوزه انتخابیه تهران وارد 
مجلس شــورای اسامی می شــود. طبیعتا با تعدد 

لیست ها این نسبت هم تغییر می کند.«
پس از اینکه مجلس ابتدا با برگزاری انتخابات 

لیســتی مخالفت کرد، در روز هفتم خرداد موافقت 
کرد که فقط انتخابات تناسبی در تهران برگزار شود 
البتــه مصوبه اولیه نمایندگان با ایراداتی از ســوی 
شورای نگهبان مطرح شــد اما هیات عالی نظارت 
مجمع تشخیص مصلحت نظام با این طرح مخالفت 
کرد و آن را مغایر عدالت انتخاباتی تشخیص داد. در 
این جلســه احمد وحیدی وزیر کشور هم مخالفت 
وزارت کشــور با برگزاری این شــیوه از انتخابات 
اعام کرده بود. او گفت که » وزارت کشور از ابتدا، 
مخالفــت خودش را با این ماده اعام کرده اســت. 
مواردی که نوشــته شده است، عملی نیست. قانون 
باید روشــن و شفاف تنظیم شود تا قابلیت اجرایی 

داشته باشد.«
بــا این حال مجلس پــس از  دریافت ایرادات 
شــورای نگهبان، درصدد رفــع آن ایرادات برآمد و 
ســازوکار انتخابات تناسبی در تهران را تعیین کرد.  
شیوه برگزاری این انتخابات، چگونگی قرار گرفتن 
نامزدها در لیست ها و چگونگی تقسیم کرسی ها بین 
لیست پیروز و شکست خورده نیز تعیین شد. براین 
اساس نامزدها مجبور نیستند فقط در لیست ها قرار 
گیرند و به شــکل انفرادی هــم می توانند وارد گود 
انتخابات شــوند یا اینکه هر نامزد فقط باید در یک 

لیست حضور داشته باشند.
طرفداران انتخابات تناسبی بر این اعتقادند که 
این نــوع انتخابات به تقویت احزاب کمک می کند 
امــا مخالفان می گویند وقتی حــزب قوی نداریم، 
انتخابات تناســبی به محدودشــدن انتخاب منجر 
خواهد شــد و با عدالت انتخاباتی در تضاد اســت. 
البته موضوع دیگر این اســت که به جز تهران فقط 
در چند کان شهر  لیست های انتخاباتی وجود دارد 

و در بیشتر حوزه های انتخابیه لیست وجود ندارد.
به هر حال اگر شورای نگهبان انتخابات تناسبی 
را تایید کند، برای اولین بار این شــیوه انتخابات در 
تهران برگزار خواهد شــد و آنگاه می توان مزایای و 
معایــب این انتخابات را در عمل بررســی کرد. اگر 
احزاب قوی و لیســت های محدودی وجود داشته 
باشــند، شــناخت مردم از نامزدهــا و انتخاب آنها 
راحت تر می شــود ولی تجربه سال های اخیر نشان 
داده اســت که در روزهای منتهی به انتخابات شاهد 
لیســت های متعدد و متنوع خواهیــم بود که برای 

خیلی ها شناخته شده نیستند.

پس از اینکه نمایندگان مجلس در جریان اصلاح قانون انتخابات مجلس شورای اسلامی به برگزاری انتخابات تناسبی رای دادند، شورای نگهبان
 به این طرح ایراداتی گرفت و هیات نظارت مجمع تشخیص مصلحت هم مخالفت خود با این طرح را اعلام کرد اما مجلس اصرار دارد تا این نوع انتخابات را 

برای اولین بار در کشور برگزار کند.

طرفــداران انتخابات تناســبی بر این اعتقادند که این نــوع انتخابات به تقویت احزاب 
کمــک می کند امــا مخالفان می گوینــد وقتی حزب قــوی نداریم، انتخابات تناســبی 
بــه محدودشــدن انتخاب منجر خواهد شــد و با عدالــت انتخاباتی در تضاد اســت. 
البتــه موضــوع دیگر این اســت که به جز تهران فقط در چند کلان شــهر  لیســت های 
انتخاباتــی وجــود دارد و در بیشــتر حوزه هــای انتخابیــه لیســت وجــود ندارد.

اول  سیاسی-معاون  سرویس 
رئیس جمهــور تاکید کــرد: اقتصاد 
دریامحــور از ظرفیت هــای مهمی 
است که باید به عنوان پیشران و نقطه 
تحول مورد توجه جدی قرار گیرد.

محمــد مخبر در این جلســه 
اقتصــاد دریــا محــور را یکی از 
پیشــران های مهم پیشرفت کشور 
برشمرد و گفت: ایران از مزیت های 
گســترده ای نظیر منابع نفت و گاز، 
معــادن و نیــروی انســانی نخبه 
برخوردار است اما اقتصاد دریامحور 
از ظرفیت های مهمی است که باید به عنوان پیشران و نقطه تحول مورد توجه 

جدی قرار گیرد.
معــاون اول رئیس جمهور بر ضرورت تدوین طرحی جامع و عملیاتی 
برای توسعه اقتصاد دریامحور تأکید کرد و افزود: دریا بزرگترین منبع انرژی، 
آب و غذا بر روی زمین اســت و به همین دلیل برخی کشــورها که دسترسی 
به دریا و سواحل دارند حدود ۳۰ درصد از تولید ناخالص داخلی خود را از 

این طریق تأمین می کنند.
مخبــر در همیــن خصوص از وزارت راه و شهرســازی خواســت با 
همکاری وزارت جهاد کشاورزی و هلدینگ پتروشیمی خلیج فارس ظرف 
یــک ماه طرحی جامع، عملیاتی و زمان بندی شــده برای اقتصاد دریامحور 

تدوین و آن را ارائه کند.
معاون اول رئیس جمهور همچنین با اشاره به گزارش های ارائه شده در 
جلسه در خصوص ۷ پارک پتروشیمیایی، ۵ شهر مولد کشاورزی و ۲۷ پهنه 
سکونتی مولد، وزارت راه و شهرسازی، وزارت جهاد کشاورزی و مدیرعامل 
پتروشــیمی خلیج فارس را مکلف کرد تا جلسه آینده برنامه های زمان بندی 
شده خود را به همراه مجریان هر پروژه معرفی کنند تا تصمیمات لازم برای 

نظارت و تسریع پروژه ها اتخاذ شود.
در این جلسه که وزرای جهاد کشاورزی، راه و شهرسازی و مدیرعامل 
پتروشــیمی خلیج فــارس نیز حضور داشــتند، گزارش هایی در خصوص 
پارک های پتروشیمیایی، شهرهای مولد کشاورزی و شهرهای مولد ساحلی 
ارائه شد و نمایندگان هر دستگاه به تشریح جزئیات پروژه ها شامل مکان یابی، 

شناسایی و جذب سرمایه گذار و اقدامات انجام شده پرداختند.

نماینده  سیاســی-  سرویس 
تهران در مجلس شورای اسامی با 
اشاره به جلســه غیر علنی مجلس، 
گفــت: یکی از مصادیــق پرهیز از 
جوزدگــی که رهبــر انقاب در دو 
دیدار پیاپی بــه نمایندگان مجلس 
فرمودند، همین است که یک اشتباه 
غیرعمد را تبدیل به یک جو سیاسی 
و دامنه دار نکنیم و از جوسازی علیه 
دولت و ستاد انتخابات پرهیز شود.

روح الله ایزدخواه با اشــاره به 
جلســه غیر علنی امروز مجلس در 
خصوص بخشنامه اخیر وزارت کشور و حواشی و شایعات پیش آمده درباره 
آن گفت: برخی رسانه ها از جلسه غیرعلنی با وزیر محترم کشور، چنین نقل 
کرده اند که ایشان در پی مطالبه برخی از نمایندگان، قول عزل معاون سیاسی 
وزارت کشــور را داده  است. در صورتی که در نطق ایشان، چنین وعده ای به 
درستی داده نشد. به نظرم همین که ایشان بافاصله، نامه معاون خود را ملغی 
کرده  و در صحن نیز بارها بر لزوم مشــورت گرفتن دولت از نمایندگان در 
مســائل اســتانی تاکید ورزید و بر برخورد با استانداران و فرماندارانی که به 
نمایندگان توهین یا بی اعتنایی کنند تصریح نمود، به معنی این است که  تذکر 
لازم به وی داده شده و ادامه دادن این ماجرا با اصرار بر برکناری رئیس ستاد 

انتخابات، دیگر موضوعیت و وجاهت نخواهد داشت.
نماینده مردم تهران، شــمیرانات، ری، اسامشــهر و پردیس در مجلس 
شــورای اسامی افزود: یکی از مصادیق پرهیز از جوزدگی که رهبر انقاب 
در دو دیدار پیاپی به نمایندگان مجلس فرمودند، همین اســت که یک اشتباه 
غیرعمد را تبدیل به یک جو سیاســی و دامنه دار نکنیم و از جوســازی علیه 
دولت و ستاد انتخابات پرهیز شود. من البته به وجود برخی کم کاری ها و سهل 
انگاری ها در میان عده ای از استانداران و فرمانداران نسبت به برقراری روابط 
ســازنده و موثر و ســالم با نمایندگان واقفم و معتقدم همین امر سبب تداعی 
اشتباه شده و موجبات برآشفتن نمایندگان در این قضیه را فراهم کرده است.  
ایزدخواه با پیشــنهاد اینکه دولت و مجلس نیازمند اتاق فکر مشــترک 
برای بازتنظیم روابط سالم و بی آفت هستند، گفت: باید میان دولت و مجلس 
بویژه در سطح مسائل منطقه ای و شهرستانی، اتاق فکر مشترکی ایجاد شود 
که در این زمینه، متاســفانه تاکنون ابتکار عمل از هر دو طرف، به کار گرفته 

نشده است.
نماینــده مردم تهــران، با تاکید بر اینکه مجلس و دولت باید در کنار هم 
به برگزاری انتخابات پرشــور و حداکثری و سالم بیندیشند گفت: این تفرقه 
اصا به صاح کشور و انتخابات نیست. همه باید با همدلی و وحدت کلمه به 
برگزاری انتخاباتی سالم و حداکثری بیندیشیم. شکستن هیمنه ستاد انتخابات 
کشــور مساوی است با شکســتن اعتبار صندوق های رای. معتقدیم متولیان 
برگزاری انتخابات همانند بسیاری از نمایندگان مجلس، هم انقابی هستند، 
هم امانتدار و هم باتجربه و توانمند و نیتی جز برگزاری انتخاباتی پرشــور و 
سالم و حداکثری ندارند. لذا اگر معاون سیاسی با فشار نمایندگان فعلی عزل 
شــود نامزدها بدبین می شــوند، مردم ناراحت می شوند، انتخابات بی اعتبار 

می شود و در نتیجه شاهد حضور حداکثری نخواهیم بود.
عضو کمیســیون صنایع و معادن مجلس گفت: امیدواریم متولیان ستاد 
انتخابات در آینده با دقت بیشتری به وظایف و تکالیف قانونی و انقابی خود 
عمل کنند. ان شــالله مجلس انقابی و دولــت انقابی در کنار هم برای حل 
مشکات مردم و پیشرفت کشور محکم تر از گذشته در میدان و در کنار هم 
حضور خواهند داشــت. بیانیه وزارت کشور در واقع ترسیم و تبیین خطوط 
قانونی انتخابات است، همچنین امیدوارم مجلس و نمایندگان در این آزمون، 
موفق باشند و با تعویض رییس ستاد انتخابات کشور به صرف یک بخشنامه 
ملغی شــده، بهانه ای دست بدخواهان داده نشود که از فردا بگویند انتخابات 
مجلس امســال در تصرف نمایندگان فعلی اســت و همین را به چماقی علیه 

نظام تبدیل نمایند و انتخابات سالم و امن و پرنشاط را زیر سوال ببرند.
وی ادامــه داد: در آخر امیدوارم عناصر خبره و کارکشــته نظام، هرچه 
ســریعتر در این ماجرا، وساطت و میانجی گری کنند و نگذارند این غائله به 
تجربه تلخی همچون یکشــنبه ســیاه تبدیل شود که در این صورت، مطمئنا 
وجهه و چهره سیاسی هر دو طرف یعنی دولت و مجلس آسیب خواهد دید 
و جوانان انقابی حق خواهند داشــت بخاطر این تجربه تلخ، مسئولان فعلی 

کشور را مورد بازخواست و شماتت قرار دهند.

مخبر معاون اول رئیس جمهور:

اقتصاد دریا محور پیشران مهم
 پیشرفت کشور است

ایزدخواه نماینده مردم تهران:

اگر معاون وزیرکشور بافشار نمایندگان 
عزل شود، نامزدها بدبین می شوند


